
 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.27/28-11-2024 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθμ. Απόφασης 275             Περίληψη 

Έκφραση αρνητικής γνώμης του Δημοτικού Συμβουλίου, σχετικά τον 
υποβιβασμό του Δημοτικού Σχολείου Σταυρούπολης και της 
συγχώνευσης του 9ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης με το 
συστεγαζόμενο 18ο Δημοτικό Σχολείο, σε μια σχολική μονάδα 

 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 28 Νοεμβρίου 2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.35591/22-11-2024 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του και με την προεδρία 
τού  ιδίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τον νόμο, στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και 
κοινοποιήθηκε στον Δήμαρχο Ξάνθης, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν.3852/2010, 
ΦΕΚ 4940/14-6-2022 τ.Α΄, για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας 
διάταξης.  
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 35 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 29 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ 

1) Ιωάννης Δρεμσίζης (Πρόεδρος) 
2) Παναγιώτης Αμβροσιάδης 
3) Σταύρος Αμοιράς 
4) Ηλίας Ασκαρίδης 
5) Ελένη Γιάνναρου 
6) Κωνσταντίνος Γκαγκαλίδης 
7) Νικόλαος Γουναρίδης 
8) Ιωάννης Ζερενίδης 
9) Θωμάς Ηλιάδης 
10) Δέσποινα Θεοδωρίδου 
11) Στέφανος Ιγιαννίδης 
12) Ιπποκράτης Καμαρίδης 
13) Λεβεντ Καρά Οσμάν Χασάν 
14) Ηλίας Κοτόπουλος 

15) Χρήστος Κυρπόγλου 
16) Πασχάλης Λύρατζης 
17) Σάββας Μελισσόπουλος 
18) Βασίλειος Παπαδόπουλος 
19) Κυριάκος Παπαδόπουλος 
20) Ελισάβετ Παυλίδου 
21) Ιωάννης Πεπονίδης 
22) Αναστάσιος Ταρενίδης 
23) Ιωάννης Τσάπαλης 
24) Εμμανουήλ Τσέπελης 
25) Μιχαήλ Τσέπελης 
26) Μάριος Τσορμπατζίδης 
27) Εμμανουήλ Φανουράκης 
28) Αθανάσιος Χατζηαντωνίου 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Χαράλαμπος Ευστρατίου 
2) Ινάτς Μουσταφά Ογλού 
3) Σιαμπάν Μπαντάκ 
4) Σουά Μπεκήρ Ογλού 

5) Σελαϊντήν Μπογιάρ Αχμέτ 
6) Χρήστος Παππάς 
7) Παναγιώτης Σταυρακάρας 

 (οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα) 
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Ευστράτιος Κοντός και οι πρόεδροι των ΔΚ Γέρακα 
Τζελαϊδήν Κοτζα, Καρυοφύτου Διαμαντής Σερεφιάς, Κομνηνών Γεώργιος Κεβεντζίδης. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δημοτικός σύμβουλος Ιπποκράτης Καμαρίδης, αποχώρησε οριστικά από τη συνεδρίαση, 
μετά την ψήφιση του θ12 
 

Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθμ.πρωτ.35347/21-11-2024 
εισήγηση της Αντιδημάρχου Παιδείας, η οποία έχει, ως εξής: 

«Έχοντας υπόψη: Το με αριθ. πρωτ. 132848/ΓΔ4/6-11-2024 έγγραφο του Υπουργείου Παιδείας, 
Θρησκευμάτων και Αθλητισμού. Το με αριθ. πρωτ. 8237Φ03.1/20-11-2024 έγγραφο της Διεύθυνσης 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης Το με αριθ. πρωτ. 8017/20-11-2024 της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης Ξάνθης. Την Αναφορά του Γραφείου Παιδείας και Δια Βίου Μάθησης με αριθ. πρωτ. 
35341/21-11-2024  
η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης, για το σχολικό έτος 2025-2026, προτείνει: 
Α). Τον υποβιβασμό του Δημοτικού Σχολείου Σταυρούπολης από 4/θεσιο σε 3/θέσιο. 
Το Δημοτικό Σχολείο Σταυρούπολης: 
Το Σχολικό Έτος 2021-2022 είχε  -  41 μαθητές. 
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Το Σχολικό Έτος 2022-2023 είχε  -  39 μαθητές. 
Το Σχολικό Έτος 2023-2024 είχε  -  42 μαθητές.   
Το Σχολικό Έτος έχει 2024-2025  -  41 μαθητές  
ενώ η πρόβλεψη για το μαθητικό δυναμικό, για το σχολικό έτος 2025-2026, δεν θα υπερβαίνει τον 
προαναφερόμενο αριθμό μαθητών των προηγούμενων ετών. 
Β). Τη συγχώνευση του 9ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης με το συστεγαζόμενο 18ο  Δημοτικό Σχολείο 
Ξάνθης, δεδομένου ότι τα δύο (2) Δημοτικά Σχολεία λειτουργούν στον ίδιο χώρο, ως συστεγαζόμενα, από 
ιδρύσεως του 18ου Δημοτικού Σχολείου. Μεγαλύτερη κτιριακή ανάγκη από τη συγχώνευση δεν προκύπτει, 
ούτε μεταφορά μαθητών.  

Το μαθητικό δυναμικό του 9ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, για το σχολικό έτος 2024-2025,  είναι 
238 μαθητές και  
            Το μαθητικό δυναμικό του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, για το σχολικό έτος 2024-2025,  είναι 
128 μαθητές. 
            Η ονομασία της νέας σχολικής μονάδας θα είναι «9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης» και το σημείο 
στέγασης των σχολείων εξυπηρετεί το σύνολο των κατοίκων της περιοχής. 
            Σημειώνει επίσης η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης, ότι οι αίθουσες διδασκαλίας 
επαρκούν για το σύνολο του μαθητικού πληθυσμού, ενώ υπάρχει ήδη επιπλέον αίθουσα για το Τμήμα 
Ένταξης (για μαθητές με ειδικές μαθησιακές δυσκολίες), αίθουσα βιβλιοθήκης, πληροφορικής, καθώς και 
αίθουσα διερευνητικής μάθησης.  
            Μεταβολές στις σχολικές μονάδες Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης στον Δήμο Ξάνθης, για το σχολικό 
έτος 2025-2026,  δεν υπάρχουν. 
Λαμβάνοντας υπόψη τα ανωτέρω εισηγούμαι: 
1. Να μην υποβιβαστεί το Δημοτικό Σχολείο Σταυρούπολης από 4/θεσιο σε 3/θέσιο διότι η προτεινόμενη 
μεταβολή στηρίζεται μόνο στην «πρόβλεψη» ότι για το σχολικό έτος 2025-2026 το μαθητικό δυναμικό του 
εν λόγω σχολείου δεν θα υπερβαίνει τον αριθμό μαθητών που φοιτούν σήμερα, χωρίς καμία περαιτέρω 
αιτιολογία, που θα συνηγορούσε υπέρ του υποβιβασμού του σχολείου από 4/θεσιο σε 3/θεσιο. Πέραν 
τούτων δεν έχει ληφθεί υπόψη η ιδιαιτερότητα της περιοχής και το γεγονός ότι το συγκεκριμένο σχολείο 
είναι το μοναδικό δημοτικό σχολείο σε όλη την ορεινή περιοχή της πρώην Δημοτικής Ενότητας 
Σταυρούπολης. Ο αριθμός των μαθητών παραμένει σταθερός τα τελευταία έτη, χωρίς τάση μείωσης, ενώ 
τυχόν αύξηση των αναγκών το επόμενο διάστημα, θα αναγκάσει τους επιπλέον μαθητές να μετακινούνται 
από την ορεινή περιοχή προς την πόλη της Ξάνθης (αύξηση χιλιομετρικής απόστασης που θα διανύουν οι 
μαθητές). Τέλος ο υποβιβασμός του συγκεκριμένου σχολείου, θα σημαίνει την πλήρη απαξίωσή του, με 
αντίστοιχη υποβάθμιση της παρεχόμενης εκπαίδευσης. 
2. Να μη συγχωνευθεί το 9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης με το συστεγαζόμενο 18ο Δημοτικό Σχολείο 
Ξάνθης σε μια σχολική μονάδα με την ονομασία «9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης» διότι για την 
προτεινόμενη συγχώνευση γίνεται επίκληση από την Διεύθυνση Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης, της 
επάρκειας των αιθουσών και το γεγονός ότι τα δύο σχολεία λειτουργούν στον ίδιο χώρο, χωρίς καμία 
περαιτέρω αναφορά ή επίκληση στην αναγκαιότητα και στον λόγο που θα εξυπηρετούσε μία τέτοια 
συγχώνευση (προσδοκώμενη ωφέλεια από τυχόν συγχώνευση).  
            Πολλώ δε μάλλον όταν η ίδια Υπηρεσία (Διεύθυνση Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης), απέστειλε 
πρόσφατα προς το Δήμο Ξάνθης, το με αριθ. πρωτ. Φ.3/612/31-01-2024 (με ορθή επανακοινοποίηση την 
02-02-2024) έγγραφο, με θέμα «Άμεσες και επείγουσες ανάγκες σχολικών μονάδων Δήμου Ξάνθης», 
όπου έθετε ως πρώτη προτεραιότητα την ανέγερση του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, με το 
αιτιολογικό ότι απαιτούνται επιπλέον αίθουσες διδασκαλίας και ότι ο αύλειος χώρος του σχολείου 
είναι αρκετά μικρός για το σύνολο των 368 μαθητών. Σημειώνεται ότι από το Φεβρουάριο του 2024, που 
εστάλη το ανωτέρω έγγραφο, μέχρι και σήμερα, δεν υπήρξε καμία μεταβολή, που θα δικαιολογούσε ένα νέο 
αίτημα συγχώνευσης των δύο σχολείων, όταν λίγους μήνες πριν η ίδια Υπηρεσία θεωρούσε ως επιτακτική 
ανάγκη την ανέγερση νέου σχολείου, για τη μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου.  
            Πρέπει επίσης να σημειωθεί ότι σύμφωνα με το με αριθ. πρωτ. Φ.3/278/07-11-2024 έγγραφο του 
Διευθυντή του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης: «Η κτιριακή υποδομή του 9ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, 
η οποία αποτελείται από δύο διδακτήρια (το παλαιό που οικοδομήθηκε το έτος 1960 και το νέο που 
οικοδομήθηκε το έτος 1985), είναι προφανέστατα ανεπαρκής για τη σωστή και εύρυθμη λειτουργία των 
σχολείων. Η αίθουσα πολλαπλών χρήσεων τριχοτομήθηκε, διάδρομοι έκλεισαν, αίθουσες διχοτομήθηκαν 
προκειμένου να προκύψουν αίθουσες διδασκαλίας 15-18 τ.μ., οι οποίες προφανώς δεν πληρούν τις 
προϋποθέσεις που απαιτούνται, ώστε να ανταποκρίνεται η παρεχόμενη εκπαίδευσης στις επιταγές του 21ου 
αιώνα, Το μαθητικό δυναμικό των Σχολείων (9ου και 18ου) προσεγγίζει τους 370 μαθητές και η περιοχή που 
αντλούν μαθητές τα σχολεία είναι μονίμως ανερχόμενη δυναμική. Το συγκρότημα των 9ου και 18ου Δημοτικών 
Σχολείων είναι από το 2001 μέχρι και σήμερα το πολυπληθέστερο σε αριθμό μαθητών στο Δήμο Ξάνθης (με 
εξαίρεση τα 15ο και 20ο Δημοτικά Σχολεία στον οικισμό Δροσερού Ξάνθης). Οι μαθητές μας φοιτούν σε 
ακατάλληλες αίθουσες (20-23 μαθητές σε αίθουσες 20 τμ), χωρίς γυμναστήριο και χωρίς αίθουσα εκδηλώσεων 
και η αυλή του Σχολείου είναι μικρή για τόσο μεγάλο όγκο μαθητών». 
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            Με βάση τα δεδομένα αυτά η συγχώνευση των δύο σχολείων θα δημιουργούσε πολύ περισσότερα 
προβλήματα από όσα ενδεχομένως θα επέλυε, αφού θα δημιουργούνταν σε μόνιμη πλέον βάση ένα τεράστιο 
σχολείο με 370 μαθητές, που θα χρησιμοποιούσαν έναν ανεπαρκή (κατά παραδοχή και της Διεύθυνσης 
Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης) αύλειο χώρο, χωρίς γυμναστήριο, χωρίς αίθουσα εκδηλώσεων, με τον 
συνωστισμό μεγάλου αριθμού 20-23 μαθητών σε πολύ μικρές αίθουσες των 20 τ.μ. (ήτοι σχεδόν 1 τ.μ. 
/μαθητή), που δημιουργήθηκαν με την διχοτόμηση και τριχοτόμηση με πρόχειρη κατασκευή, άλλων 
αιθουσών για την προσωρινή φιλοξενία αμφοτέρων των σχολείων στο ίδιο χώρο. Μάλιστα η αναφορά ότι 
«έκλεισαν διάδρομοι» για τις ανάγκες προσωρινής συστέγασης των δύο σχολείων, πέραν του ότι θέτει 
ζήτημα ασφάλειας, πολύ απέχει από τις «άρτιες και εξοπλισμένες σχολικές μονάδες», που θέτει ως στόχο 
και αναφέρει το έγγραφο του ΥΠΑΙΘΑ.   
            Η περιοχή που στεγάζονται τα δύο σχολεία, είναι ανερχόμενη περιοχή, υπάρχει μόνιμα μεγάλος 
αριθμός παιδιών, εξυπηρετεί πολύ μεγάλο μέρος των στρατιωτικών που υπηρετούν στο Δ΄ Σώμα Στρατού 
και διαμένουν στα ΣΟΑ (Στρατιωτικά Οικήματα Στρατιωτικών), τα οποία βρίσκονται στην ίδια περιοχή. 
            Η ανέγερση νέας σχολικής μονάδας για την μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου, έχει ήδη 
δρομολογηθεί και από τις προηγούμενες Δημοτικές Αρχές, με την εύρεση κατάλληλου χώρου, πλησίον της 
περιοχής, ήτοι χώρου επί τεμαχίου 11.966,14 τμ, για το οποίο υπάρχει σύμφωνη γνώμη παραχώρησης από 
το ΥΠΑΤ και για το οποίο έχουν δρομολογηθεί οι διαδικασίες έγκρισης τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου, με 
αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Ξάνθης, τις οποίες η παρούσα Δημοτική Αρχή έχει θέσει 
ως προτεραιότητα, προκειμένου να επιλυθεί ένα χρόνιο ζήτημα μεταστέγασης του 18ου Δημοτικού 
Σχολείου. Μάλιστα η διαδικασία γίνεται για τις ανάγκες του συγκεκριμένου σχολείου (18ο Δημοτικό 
Σχολείο). 
            Η εξέλιξη αυτή θεωρείται ως η πλέον κατάλληλη για την επίλυση του ζητήματος, αφού με την 
μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου, σε νέο διδακτήριο, θα προκύψουν δύο ανεξάρτητες και πιο 
λειτουργικές μονάδες, με μικρότερο αριθμό μαθητών ανά αίθουσα, ενώ θα εξαλειφθούν όλα τα ζητήματα 
που υφίστανται σήμερα.  
           Τυχόν συγχώνευση των δύο σχολείων, θα αποτελέσει πλήγμα στην ποιότητα της παρεχόμενης 
διδασκαλίας, αφού θα παγιωθεί μία κατάσταση που δεν συμβαδίζει με τους στόχους του ΥΠΑΙΘΑ, ήτοι τη 
δημιουργία άρτιων, εξοπλισμένων και επαρκώς στελεχωμένων σχολικών μονάδων. 
Μεταβολές στις σχολικές μονάδες Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης στον Δήμο Ξάνθης, για το σχολικό έτος 
2025-2026,  δεν υπάρχουν.» 

Επακολούθησε συζήτηση και πλήρης περιγραφή των συζητηθέντων βρίσκεται καταγεγραμμένη σε 
ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Τέλος ο Πρόεδρος, κάλεσε τα μέλη να αποφασίσουν σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Α)  Να μην υποβιβαστεί το Δημοτικό Σχολείο Σταυρούπολης από 4/θεσιο σε 3/θέσιο, διότι η 

προτεινόμενη μεταβολή στηρίζεται μόνο στην «πρόβλεψη» ότι για το σχολικό έτος 2025-2026 το 
μαθητικό δυναμικό του εν λόγω σχολείου δεν θα υπερβαίνει τον αριθμό μαθητών που φοιτούν 
σήμερα, χωρίς καμία περαιτέρω αιτιολογία, που θα συνηγορούσε υπέρ του υποβιβασμού του σχολείου 
από 4/θεσιο σε 3/θεσιο. Πέραν τούτων δεν έχει ληφθεί υπόψη η ιδιαιτερότητα της περιοχής και το 
γεγονός ότι το συγκεκριμένο σχολείο είναι το μοναδικό δημοτικό σχολείο σε όλη την ορεινή περιοχή 
της πρώην Δημοτικής Ενότητας Σταυρούπολης. Ο αριθμός των μαθητών παραμένει σταθερός τα 
τελευταία έτη, χωρίς τάση μείωσης, ενώ τυχόν αύξηση των αναγκών το επόμενο διάστημα, θα 
αναγκάσει τους επιπλέον μαθητές να μετακινούνται από την ορεινή περιοχή προς την πόλη της 
Ξάνθης (αύξηση χιλιομετρικής απόστασης που θα διανύουν οι μαθητές). Τέλος ο υποβιβασμός του 
συγκεκριμένου σχολείου, θα σημαίνει την πλήρη απαξίωσή του, με αντίστοιχη υποβάθμιση της 
παρεχόμενης εκπαίδευσης. 

Β)  Να μη συγχωνευθεί το 9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης με το συστεγαζόμενο 18ο Δημοτικό Σχολείο 
Ξάνθης σε μια σχολική μονάδα με την ονομασία «9ο Δημοτικό Σχολείο Ξάνθης» διότι για την 
προτεινόμενη συγχώνευση γίνεται επίκληση από την Διεύθυνση Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης, της 
επάρκειας των αιθουσών και το γεγονός ότι τα δύο σχολεία λειτουργούν στον ίδιο χώρο, χωρίς καμία 
περαιτέρω αναφορά ή επίκληση στην αναγκαιότητα και στον λόγο που θα εξυπηρετούσε μία τέτοια 
συγχώνευση (προσδοκώμενη ωφέλεια από τυχόν συγχώνευση).  

 Πολλώ δε μάλλον όταν η ίδια Υπηρεσία (Διεύθυνση Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης), απέστειλε πρόσφατα 
προς το Δήμο Ξάνθης, το με αριθ. πρωτ. Φ.3/612/31-01-2024 (με ορθή επανακοινοποίηση την 02-02-2024) 
έγγραφο, με θέμα «Άμεσες και επείγουσες ανάγκες σχολικών μονάδων Δήμου Ξάνθης», όπου έθετε ως 
πρώτη προτεραιότητα την ανέγερση του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, με το αιτιολογικό ότι 
απαιτούνται επιπλέον αίθουσες διδασκαλίας και ότι ο αύλειος χώρος του σχολείου είναι αρκετά μικρός 
για το σύνολο των 368 μαθητών. Σημειώνεται ότι από το Φεβρουάριο του 2024, που εστάλη το ανωτέρω 
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έγγραφο, μέχρι και σήμερα, δεν υπήρξε καμία μεταβολή, που θα δικαιολογούσε ένα νέο αίτημα 
συγχώνευσης των δύο σχολείων, όταν λίγους μήνες πριν η ίδια Υπηρεσία θεωρούσε ως επιτακτική ανάγκη 
την ανέγερση νέου σχολείου, για τη μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου.  

Πρέπει επίσης να σημειωθεί, ότι σύμφωνα με το με αριθ. πρωτ. Φ.3/278/07-11-2024 έγγραφο του 
Διευθυντή του 18ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης: «Η κτιριακή υποδομή του 9ου Δημοτικού Σχολείου Ξάνθης, 
η οποία αποτελείται από δύο διδακτήρια (το παλαιό που οικοδομήθηκε το έτος 1960 και το νέο που 
οικοδομήθηκε το έτος 1985), είναι προφανέστατα ανεπαρκής για τη σωστή και εύρυθμη λειτουργία των 
σχολείων. Η αίθουσα πολλαπλών χρήσεων τριχοτομήθηκε, διάδρομοι έκλεισαν, αίθουσες διχοτομήθηκαν 
προκειμένου να προκύψουν αίθουσες διδασκαλίας 15-18 τ.μ., οι οποίες προφανώς δεν πληρούν τις 
προϋποθέσεις που απαιτούνται, ώστε να ανταποκρίνεται η παρεχόμενη εκπαίδευσης στις επιταγές του 21ου 
αιώνα, Το μαθητικό δυναμικό των Σχολείων (9ου και 18ου) προσεγγίζει τους 370 μαθητές και η περιοχή που 
αντλούν μαθητές τα σχολεία είναι μονίμως ανερχόμενη δυναμική. Το συγκρότημα των 9ου και 18ου Δημοτικών 
Σχολείων είναι από το 2001 μέχρι και σήμερα το πολυπληθέστερο σε αριθμό μαθητών στο Δήμο Ξάνθης (με 
εξαίρεση τα 15ο και 20ο Δημοτικά Σχολεία στον οικισμό Δροσερού Ξάνθης). Οι μαθητές μας φοιτούν σε 
ακατάλληλες αίθουσες (20-23 μαθητές σε αίθουσες 20 τμ), χωρίς γυμναστήριο και χωρίς αίθουσα εκδηλώσεων 
και η αυλή του Σχολείου είναι μικρή για τόσο μεγάλο όγκο μαθητών». 
            Με βάση τα δεδομένα αυτά η συγχώνευση των δύο σχολείων θα δημιουργούσε πολύ περισσότερα 
προβλήματα από όσα ενδεχομένως θα επέλυε, αφού θα δημιουργούνταν σε μόνιμη πλέον βάση ένα τεράστιο 
σχολείο με 370 μαθητές, που θα χρησιμοποιούσαν έναν ανεπαρκή (κατά παραδοχή και της Διεύθυνσης 
Α/θμιας Εκπαίδευσης Ξάνθης) αύλειο χώρο, χωρίς γυμναστήριο, χωρίς αίθουσα εκδηλώσεων, με τον 
συνωστισμό μεγάλου αριθμού 20-23 μαθητών σε πολύ μικρές αίθουσες των 20 τ.μ. (ήτοι σχεδόν 1 τ.μ. 
/μαθητή), που δημιουργήθηκαν με την διχοτόμηση και τριχοτόμηση με πρόχειρη κατασκευή, άλλων 
αιθουσών για την προσωρινή φιλοξενία αμφοτέρων των σχολείων στο ίδιο χώρο. Μάλιστα η αναφορά ότι 
«έκλεισαν διάδρομοι» για τις ανάγκες προσωρινής συστέγασης των δύο σχολείων, πέραν του ότι θέτει 
ζήτημα ασφάλειας, πολύ απέχει από τις «άρτιες και εξοπλισμένες σχολικές μονάδες», που θέτει ως στόχο 
και αναφέρει το έγγραφο του ΥΠΑΙΘΑ.   
            Η περιοχή που στεγάζονται τα δύο σχολεία, είναι ανερχόμενη περιοχή, υπάρχει μόνιμα μεγάλος 
αριθμός παιδιών, εξυπηρετεί πολύ μεγάλο μέρος των στρατιωτικών που υπηρετούν στο Δ΄ Σώμα Στρατού 
και διαμένουν στα ΣΟΑ (Στρατιωτικά Οικήματα Στρατιωτικών), τα οποία βρίσκονται στην ίδια περιοχή. 
            Η ανέγερση νέας σχολικής μονάδας για την μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου, έχει ήδη 
δρομολογηθεί και από τις προηγούμενες Δημοτικές Αρχές, με την εύρεση κατάλληλου χώρου, πλησίον της 
περιοχής, ήτοι χώρου επί τεμαχίου 11.966,14 τμ, για το οποίο υπάρχει σύμφωνη γνώμη παραχώρησης από 
το ΥΠΑΤ και για το οποίο έχουν δρομολογηθεί οι διαδικασίες έγκρισης τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου, με 
αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Ξάνθης, τις οποίες η παρούσα Δημοτική Αρχή έχει θέσει 
ως προτεραιότητα, προκειμένου να επιλυθεί ένα χρόνιο ζήτημα μεταστέγασης του 18ου Δημοτικού 
Σχολείου. Μάλιστα η διαδικασία γίνεται για τις ανάγκες του συγκεκριμένου σχολείου (18ο Δημοτικό 
Σχολείο). 
            Η εξέλιξη αυτή θεωρείται ως η πλέον κατάλληλη για την επίλυση του ζητήματος, αφού με την 
μεταστέγαση του 18ου Δημοτικού Σχολείου, σε νέο διδακτήριο, θα προκύψουν δύο ανεξάρτητες και πιο 
λειτουργικές μονάδες, με μικρότερο αριθμό μαθητών ανά αίθουσα, ενώ θα εξαλειφθούν όλα τα ζητήματα 
που υφίστανται σήμερα.  
           Τυχόν συγχώνευση των δύο σχολείων, θα αποτελέσει πλήγμα στην ποιότητα της παρεχόμενης 
διδασκαλίας, αφού θα παγιωθεί μία κατάσταση που δεν συμβαδίζει με τους στόχους του ΥΠΑΙΘΑ, ήτοι τη 
δημιουργία άρτιων, εξοπλισμένων και επαρκώς στελεχωμένων σχολικών μονάδων. 
Μεταβολές στις σχολικές μονάδες Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης στον Δήμο Ξάνθης, για το σχολικό έτος 
2025-2026,  δεν υπάρχουν. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
           Ο Πρόεδρος            Τα μέλη 
      Ιωάννης Δρεμσίζης                         (Ακολουθούν υπογραφές) 
            (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 3-12-2024 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου 

Μαρία Άννα Ανδρέου 
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